
Een goed en gezond 2020!



BELOFTE 2: Subsidies zoeken
In 2019 spoelde opnieuw flink wat zand weg door de voorjaarsstormen. Minister Weyts maakte 3 miljoen euro vrij om in 
onze gemeente zand op te spuiten. In het voorjaar van 2020 komen er opnieuw opspuitingen. In Wenduine bouwt 
de Vlaamse overheid in 2020-2021 nieuwe strandhoofden (golfbrekers). Minister Homans kende 50.000 euro 
toe aan een project voor armoedebestrijding in onze gemeente. De Vlaamse overheid investeert de 
komende jaren ook ongeveer 1 miljoen euro in de herinrichting van de Kerremelkpit en de Persepit 
en in het dierenparkje van Wenduine. Tijdens de regeringsonderhandelingen werden extra 
budgetten toegewezen aan de gemeenten: onze gemeente krijgt de komende vijf jaar 
1,6 miljoen extra. Voor fietspaden aan Vosseslag, Nieuwe Steenweg en Grotestraat 
heeft de provincie zo’n 1,3 miljoen euro ter beschikking. Eind november investeerde 
minister Demir 500.000 euro in de aankoop van extra natuur in De Haan.  
In 2019 verzamelden we 7,5 miljoen euro subsidies voor onze gemeente.

BELOFTE 1: Inspraak
Onder de titel “Uw burgemeester luistert” organiseerden 
we dit voorjaar in alle deelgemeenten een inspraak-
vergadering: Klemskerke, Vosseslag, Wenduine, Harendijke, 
De Haan-Centrum en Vlissegem.  
De vergaderingen werden telkens zeer druk bijgewoond en 
er werden tientallen vragen gesteld en voorstellen gedaan. 
De vragen van de aanwezigen en de antwoorden vind je 
op de website van de gemeente: https://www.dehaan.be/
inspraak--en-informatievergaderingen.  
Ook over concrete projecten hield het schepencollege 
informatieavonden: over de riolering in de Vosseslag, over de 
herinrichting van de Ringlaan Wenduine, over de heraanleg 
van de Vosseslag, over de verkaveling Polderblomme en over 
de heraanleg van de Grotestraat.

Een sterke ploeg!

Onze nieuwe bestuursploeg van Open&N-VA is intussen een jaar aan het werk.  
Een goed moment voor ons om jullie allemaal een goed en gezond 2020 toe te wensen en om terug  
te blikken op het voorbije jaar. Het schepencollege werkt weer als één hechte ploeg, zonder ruzie.  
En dat is een goede zaak voor de gemeente. 

Wij deden 5 grote verkiezingsbeloften:

1 Inspraak: jij neemt met ons alle grote beslissingen.

2 Subsidie: wij zoeken voor onze gemeente steun en geld “in Brussel”.

3 Dienstverlening: heb je een vraag? De gemeente antwoordt binnen de 24u.

4 Efficiëntie: onze gemeente modern, met kennis en daadkracht besturen.

5 Beleid: langetermijnvisie uittekenen voor toerisme, wonen, bouwen, wegen. 

Elk van die beloften maken we stap voor stap waar !

Wilfried Vandaele, 
burgemeester



BELOFTE 4: Efficiënt besturen
We doen ons best om het gemeentelijk apparaat vlotter te doen werken. De inwoners krijgen vlugger antwoord en 
steeds meer formulieren zullen digitaal ter beschikking komen. De periode waarin het personeel in kampen verdeeld 
was, is voorbij. Er heerst een goede sfeer en iedereen doet zijn of haar best. 
We hebben een meerjarenbeleidsplan gemaakt zonder de belastingen te verhogen en zonder leningen te moeten 
aangaan. We passen enkele tarieven aan omdat dit onvermijdelijk was (bv. tweede verblijven, omdat het systeem dat 
de gemeente toepaste, door rechtbanken naar de prullenmand werd verwezen).

BELOFTE 5: Langetermijnvisie
Voor de verschillende beleidsdomeinen kijken we naar de toekomst. Binnenkort start een project om een 
langetermijnvisie uit te werken voor ons toerisme en voor de activiteiten op het strand. Op basis van een inventaris 
beslissen we welke werken we de komende jaren uitvoeren aan wegen, voetpaden en fietspaden.  
Dit jaar pakten we in Wenduine al een aantal voetpaden aan in de “viswijk”. We werken de plannen af voor 
de heraanleg van de Vosseslag en de Grotestraat. De verwerving van grond voor de aanleg van het fietspad 
naar Zuienkerke, gaat door. Wat de ruimtelijke ordening betreft, worden knopen doorgehakt die bepalend zijn 
voor de toekomst, bijvoorbeeld voor de Concessie (zie verder). In december keurde de gemeenteraad het 
meerjarenbeleidsplan 2020-2025 goed, waarin de krachtlijnen van het beleid en de financiën zijn opgenomen.

Verwezenlijkingen 

Concessie De Haan:  
strenge bouwregels blijven 
Op voorstel van burgemeester Wilfried Vandaele, bevoegd voor 
Ruimtelijke Ordening, herbevestigde de gemeenteraad van De Haan 
unaniem de bestaande strenge bouwregels voor de Concessie.  
Dat is belangrijk, zeker nu de discussie over hoogbouw aan de kust 
opnieuw oplaait. Gemeenteraadslid Jan Vermast: “We voelden dat  
de druk toenam. Er kwamen voorstellen om appartementsgebouwen 
op te richten op plaatsen waar dat volgens ons niet wenselijk is.  
Dat De Haan geen hoogbouw kent, is precies de belangrijkste 
toeristische troef van onze gemeente.” 

BELOFTE 3: Dienstverlening
Wij vonden dat mensen die een vraag stellen aan de gemeente, binnen de 24 uur een minstens voorlopig antwoord 
moeten krijgen. Bij sommige diensten riep dat weerstand op, maar al na een paar maanden zagen we dat 90% van de 
vragen inderdaad binnen de 24 uur – vaak zelfs onmiddellijk – beantwoord werden.  
De ambtenaren verdienen hier zeker een pluim! Intussen kochten we een computersysteem aan zodat mensen zalen, 
tickets en materiaal online kunnen boeken. Dat moet in 2020 in werking treden.

Cinema Rio blijft
De gemeenteraad van De Haan keurde op 14 november 
unaniem de verlenging goed van het huurcontract voor 
Cinema Rio. Schepen van Cultuur Rudi Cattrysse: “Deze 
kleinschalige buurtbioscoop naast de Monicakerk is één van 
de weinige in zijn soort die niet tot sluiten werd verplicht.  
Met de aanvraag van de verlenging van de huur, geeft uitbater 
Ronny Mahieur aan dat hij voor het Haanse bioscoopje nog 
steeds een veelbelovende toekomst ziet.”



Leopoldplein opgefrist
Begin oktober werd het vernieuwde Leopoldplein in  
De Haan plechtig ingehuldigd.
Schepen Christine Beirens: “Het Leopoldplein is een echte 
blikvanger voor onze gemeente. Er is meer ruimte voor 
wandelaars en het oogt veel netter.”

Wenduine krijgt eerste volkstuintje 
Mathieu Delbarge, schepen van leefmilieu, 
duurzaamheid en groenbeleid, wil in Wenduine en 
De Haan enkele volkstuintjes aanleggen.  
De vzw parochiale werken Wenduine beantwoordde 
als eerste zijn oproep: de tuin van het Wendyforum 
in de Kerkstraat, 410 m2 groot, kan volgend jaar door 
geïnteresseerde hobbytuiniers uit de buurt worden 
gebruikt.

Tentoonstelling walvis groot succes
Deze zomer liep er een tentoonstelling in ’t Schelpestik over 
de vinvis Antonius, die in oktober 2018 aanspoelde aan 
de Vosseslag. Lid van het Bijzonder Comité Sociale Dienst 
Rebecca Zwaenepoel-Pollet: “De blikvangers waren de 
indrukwekkende kaken van de vinvis – elk 4,20 meter lang – 
en enkele skeletten van kleinere walvissen die door de jaren 
heen in De Haan en Wenduine aanspoelden.”  
De oudste bewaarde stranding in Wenduine dateert van 1843.  
14 000 mensen bezochten de tentoonstelling. Intussen 
gingen alle tentoongestelde voorwerpen terug naar de 
musea die ze uitleenden, maar de kaken zijn nog te zien 
achter het raam van het toerismekantoor aan de Vosseslag. 

Kerremelkpit gered 
‘De Kerremelkpit’, het voetbalplein van KSK Wenduine, heeft 
een unieke ligging: in de duinen. De grond is eigendom 
van de Vlaamse overheid en die was van mening dat het 
voetbalplein er moest verdwijnen. Het vorige schepencollege 
legde zich daarbij neer. Gemeenteraadslid Hans Knudde: 
“Dat het gemeentebestuur nu een akkoord bereikte met de 
Vlaamse overheid dat het voetbalplein mag blijven,  
is een goede zaak voor Wenduine.”

Geen kabels in de duinen 
Het project Ventilus wil elektriciteit van de steeds 
groter wordende windmolenparken op zee, via 
kabels aan land brengen. Vier plaatsen in De Haan 
komen in aanmerking om de kabel aan land te laten 
komen. “Omdat de mogelijke aanlandingsplaatsen 
in onze badplaats zich in kwetsbaar duingebied 
bevinden, zijn wij tegen die plannen”,  
zegt gemeenteraadslid Trui Minne-Jonniaux. 

Armoede aanpakken
Minister Homans kende 50.000 euro toe voor een project 
m.b.t. armoede bestrijding in onze gemeente.  
Lid van Bijzonder Comité Sociale Dienst  
(vroeger OCMW) 
Steve Depecker: “Wij willen de  
zelfredzaamheid van mensen in  
armoede verbeteren door hun s 
ociaal netwerk te versterken.  
Als ze mensen kennen en weten  
waar ze moeten aankloppen,  
kunnen ze makkelijker hulp  
en een job vinden.”



Voorzitter Vlaams Parlement  
Onze burgemeester Wilfried Vandaele gaf ons in 2019 
reden om fier te zijn: op 12 juli verkozen meerderheid en 
oppositie hem unaniem tot voorzitter van het Vlaams 
parlement. Hij werd zo de ‘eerste burger van Vlaanderen’.  
Maar tijdens de verkiezingen had hij beloofd dat hij 
zeker burgemeester zou blijven. En hij hield die belofte: 
dit najaar gaf hij de voorzittershamer door aan Liesbeth 
Homans. Wilfried Vandaele nam als voorzitter wel nog  
de eed af van de nieuwe Vlaamse regering.  
Hij deed dat in zijn intussen bekende humoristische stijl.

Veilige schoolomgeving 
De gemeente ondertekende het “Charter Werftransport”. Daarmee engageert De Haan 
er zich o.m. toe om afspraken te maken bij bouwwerken zodat schoolomgevingen veilig 
blijven. Schepen van Jeugd en Onderwijs Mathieu Delbarge: “Geen zware transporten  
bv op het ogenblik dat kinderen met de fiets van en naar school rijden”.

Project bladkorven 
“Wie de inspanning doet om de bladeren op het 
openbaar domein voor zijn of haar deur op te ruimen, 
vindt het soms van het goede teveel als ze daar dan 
ook nog eens zelf groenzakken voor moeten kopen.  
Voor die mensen zijn de bladkorven bedoeld.  
We willen eens uitproberen of het systeem werkt”, 
zeggen schepen van Leefmilieu Matti Delbarge en 
schepen van werken in Eigen Beheer Christine Beirens: 
“Daarom hebben we bij wijze van proef bladkorven 
geplaatst in enkele straten. 

Ine Meesschaert volgt Kurt Beirens op in gemeenteraad 
Kurt Beirens, gewezen schepen, liet zich halverwege 2019 in de gemeenteraad opvolgen 
door Ine Meesschaert. Met haar 23 jaar is Ine meteen het jongste gemeenteraadslid 
van De Haan. Van opleiding is ze bachelor in het sociaal werk en in de orthopedagogie 
en ze werkt in de sociale sector.  
Ze was jarenlang actief bij de scoutsgroep De Polderwolven in Wenduine.  
Ine Meesschaert: “Ik ben Kurt zeer dankbaar dat hij mij de kans geeft om de 
jongerenthema’s te verdedigen. Ik ben de enige twintiger in de gemeenteraad, en  
het is belangrijk dat de jongeren een stem hebben in onze gemeentepolitiek.”

Feest 55+ voltreffer  
Op 14 november 2019 had in het Zeepreventorium het feest van de 55-plussers plaats. 
Schepen van sociale zaken Marleen Schillewaert-Vercruyce: “Het feest was een groot 
succes. De aanwezigen waren vol lof over de optredens en maakten er een gezellige 
middag van.”



Pleegzorggemeente  
Op 13 december 2019 ontving de gemeente De 
Haan het label “Pleegzorggemeente”. Schepen 
van Sociale Zaken Marleen Schillewaert-
Vercruyce: ‘De gemeente zal zich 
extra inspannen om informatie 
te geven over pleegzorg en 
om kandidaat-pleegouders 
te begeleiden’.

Milieuvriendelijke winter  
Het gemeentebestuur heeft dit jaar gekozen voor ijspistes met kunstijs. Een “gewone” ijspiste verbruikt enorm veel energie 
en de generatoren maken lawaai. Gemeenteraadslid Hilde Dhont: “Veel gemeenten, waaronder de onze, schakelen 
over op kunststofplaten. De kerstverlichting bestaat voortaan uit LED-lichten. Die verbruiken veel minder en gaan langer 
mee.” Evenementen mogen geen wegwerpbekers e.d. meer gebruiken. Waar mogelijk is het vuurwerk geluidsarm 
en diervriendelijk. Enkel op het strand is er nog “gewoon vuurwerk”. Er wordt een einde gemaakt aan de traditionele 
kerstboomverbranding, die veel fijn stof, dioxine en CO2 de lucht in jaagt. Een vuurspektakel komt in de plaats.

Trajectcontrole in De Haan 
In de kustregio komen er 8 camera’s voor trajectcontrole, 
waaronder één in De Haan: op de Brugsebaan (N9), ter 
hoogte van de Duiveketestraat en de Clemensheulestraat.  
Het is een bijkomende mogelijkheid om iets aan het 
snelheidsprobleem te doen. 

Mobiele fietsenstalling 
Het gemeentebestuur kocht afgelopen zomer dertig tijdelijke fietsenstallingen, goed 
voor 180 fietsen, aan. De bedoeling is om bij elke activiteit de stallingen zo dicht mogelijk 
bij de evenementenzone te zetten. “Tijdelijke fietsstallingen moeten helpen om grote 
evenementen duurzaam bereikbaar te maken, zegt gemeenteraadslid Hilde Dhont.

Straatverlichting met LED-lampen 
Vlaanderen heeft als doel om tegen 2030 alle 
openbare verlichtingspalen uit te rusten met dimbare 
ledverlichting. De Haan sloot hierover een akkoord 
met Fluvius. Schepen van Financiën Christine 
Beirens: “Ledverlichting verbruikt minder energie, 
waardoor er minder CO2-uitstoot is. Minder verbruik 
betekent ook een lagere energiefactuur. Bovendien 
gaat die verlichting langer mee, waardoor de 
onderhoudskosten lager zijn.”

Op 16 april 2019 overleed Nicole Maeckelberghe.  
Dit na een moedige strijd. Nicole was een van de 
sterkhouders op de lijst Open & N-VA in de campagne 
voor de Gemeenteraadsverkiezingen.  
Eerste schepen Rudi Cattrysse:  
“Hoewel ze met haar zachte stem  
iets broos had, was ze een hele  
straffe madam, altijd positief  
ingesteld en met een ongelooflijk 
doorzettingsvermogen”. 

Nicole Maeckelberghe
overleden

Gezonde gemeente  
Op 20 september 2019  kreeg De Haan het label 
‘Gezonde gemeente’



1 Paardenzegening Vlissegem   2 Kok aan Zee   3 Trammelant 
4 Retro sur Mer Wenduine   5 Laatste vlucht van Seaking  
6 Proefproject met deelsteps voorbije zomer
7 Vosseslagfeesten   8 Loopwedstrijd Vlissegem kermis
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Wil je meer weten? Of wil je zelf je mening kwijt: 

www.open-en-nva.be 
      Open en N-VA De Haan-Wenduine 


